



Lovina Care is a Palestinian skincare brand established in 2019 by Sylvie Cosmetics Industrial Company; specialized in manufacturing beauty and skincare products. From head to toe, our products care for your beauty and cherish your skin. We commit to bring you natural effective ingredients in a bottle. Our main goal is to help everyone look their best and be comfortable in their own skin. The company also provides Private Label service to those who seek innovation and success.

لوفينـــا كير هي علامــة تجاريــة فلسـطينية للعنايــة بالـبشرة تأسســت عــام 2019 مــن قبــل شركــة سـيلغي لمســتحضرات التجميــل الصناعيــة؛ متخصصــة فــي تصنيــع منتجـات التجميــل والعنايــة بالـبشرة. مــن الـرأس إلــي أخمــص القــدمين، تهتـم منتجاتنا بجمالك وتعتني ببشرتــك. نــلتزم بتقديـم مكونــات طبيعيــة فعالــة فــي زجاجــة. هدفنــا الرئيســي هــو مســاعدة الجميــع علــي الظهـور بأفضــل حالاتهم والشعور بالراحة فــي بشرتهـم. توفــر الشركــة أيضًــا خدمــة العلامــة الخاصــة لأولئـك الذيــن يســعون إلــي الابتــكار والنجــاح.





Certificate of Registration

This is to certify that the

MANAGEMENT SYSTEM

Sylvie Cosmetics Industrial Company Dahelat Iskan Albaladeiha - Wadi Alhareyah, Hebron, PALESTINE

Manufacturing of cream and liquid personal care products

has been assessed and registered against the provisions of

ISO 22716:2007

Certification Approved By: Doug Page-Symonds Chief Executive Officer

Issue Date:

3 October 2022

3 October 2022

3 October 2022

This certificate remains the property of GCL international Ltd.
The Registration is subject to the Scheme Rules which are published at
www.gcl-intt.com. Any misuse, alteration, targety or falsification is an unlawful act.
Please validate the authenticity of this certificate by visiting www.gcl-intt.com

GCL INTERNATIONAL LTD
Level 1, Devonshire House, One Mayfair Place, London, W1 J BAJ, United Kingdom.





22716:2007

This certificate remains the property of GCL International Ltd.

The Registration is subject to the Scheme Rules which are published at www.gcl-intl.com. Any misuse, alteration, forgery or falsification is an unlawful act.

Please validate the authenticity of this certificate by visiting www.gcl-intl.com

GCL INTERNATIONAL LTD

Level 1, Devonshire House, One Mayfair Place, London, W1J 8AJ, United Kingdom.



Featured Products

Our product are cosmetics, that will help you feel younger, fresher and alive. Starting from face primers moving step by step into body products. Our mission is making your life easier, to feel fresh, fragrant, and beautiful inside out. A full range of products for both face and body.



Face Milk

Face Milk

Cleansing milk for dry and sensitive skin, specially formulated with Coconut Oil, Sweet Almond Oil and Hydrovance. It cleanses the skin and removes impurities and makeup residues, and gives the skin high hydration and a smooth and bright texture.

حليب للبشرة الجافـة والحساسـة، والمحضر بشكل خـاص بتركيبـة غنيـة بخلاصـة زيـت جـوز الهنـد وزيـت اللـوز الحلـو ومـادة Hydrovance. يقـوم بتنظيـف البشرة وإزالـة الشـوائب وبقايـا المكيـاج، ويعطـي الـبشرة ترطيبـاً عاليـاً وملمـس ناعـم ومشرق





Clarifying & Balancing Facial Toner

Clarifying & Balancing Facial Toner

Refreshes skin. Refines pores. Removes excess oil, dirt & makeup without over drying. Contain BHA (salicylic acid) that reduces acne by exfoliating the skin and keeping pores clear. Contain AQUAXYL that help skin to stay hydrated longer & boost all skin hydration elements (dermal & epidermal hyaluronic acid).

يعمل على إنعاش البشرة وفتح المسام، لإزاله الزيوت والاوساخ والمكياج المتراكم بحون تعرض البشرة للجفاف. يحتوي على مادة salicylic acid التي تقلـل مـن ظهـور حـب الشباب، والحفاظ على نظافـة البشرة.

يحتوي على مادة aquaxyl التي تساعد البشرة على ترطيبها لفترة أطول، ويساعد ذاتيا في التحفيز على انتاج hyaluronic acid







Rose Water Facial Toner

This alcohol-free facial toner helps purify, cleanse and refresh the skin without stripping it of its natural moisture. This alcohol-free facial toner contains gentle cleansers that gently remove impurities and help rejuvenate the skin. Plus, it's non-comedogenic so it won't clog pores. The oil-free, hypoallergenic, and alcohol-free formula of this gentle toner cleanses and rejuvenates the skin without irritating or drying the skin and will not strip sensitive facial skin of its natural moisture

تونر الوجه الخالي من الكحول يساعد في تنقية وتنظيف وإنعاش البشرة دون تجريدها من رطوبتها الطبيعية. يحتوي تونر الوجه الخالي من الكحول على منقيات لطيفة تعمل على إزالة الشوائب بلطف وتساعد على تجديد البشرة. بالإضافة إلى ذلك، فهو غير كوميدوغينيك لذلك لن يسد المسام. تعمل التركيبة الخالية من الزيوت والمضادة للحساسية والخالية من الكحول لهذا التونر اللطيف على تنظيف البشرة وتجديدها دون التسبب في تهيج أو جفاف الجلد ولن تجرد بشرة الوجه الحساسة من رطوبتها الطبيعية



Lovina Deep Hydration Face Deep Hydration Face Gel 14

Deep Hydration Face Gel

Deep Hydration Face Gel

Moisturizing and nourishing cream for all skin types. Effectively moisturizes the skin. It contains AQUAXYL and D - PANTHENOL that improve and revive dry, sensitive skin. In addition to collagen and vitamin C, which make the skin brighter and more vibrant..

كريـم مرطـب ومغـذي لمختلـف أنـواع الـبشرة. يعمـل على ترطيـب الـبشرة بفعاليـة قويـة. يحتـوي علـى مادتـي AQUAXYL و D - PANTHENOL - D اللتـان تعـملان علـى تحـسين الـبشرة الجافـة و الحساسـة وانعاشـها مـن جديـد. بالإضافـة الـى الكـولاجين وفيتـامين سـى اللـذان يجـعلان الـبشرة أكثر اشرافـا وحيويـة.



Lovina CARE Recovering Night C 50g (1.76 fl.oz) Recovering Night Cream 16

Recovering Night Cream

Recovering Night Cream

Regenerating night cream for dry / sensitive skin helps to replenish the skin and replenish moisture lost during the day. Sensitive and dry skin cream formula with AQUAXYL and an antioxidant provides intense hydration and leaves skin with a long-lasting, smooth feeling. It also protects the skin from oxidative stress, while intensely nourishing the skin and helping it retain moisture for longer.

يساعد كريـم الليـل المُجـدد للـبشرة الجافـة / الحساسـة على تجديـد الـبشرة وتجديـد الرطوبة المفقـودة خلال النهار. تركيبة كريـم البشرة الجافة والحساسة مع AQUAXYL ومضادات الأكسـدة توفـر ترطيبًا مكثفًا وتترك الـبشرة ناعمـة وتوفـر حمايـه لساعات طويلـه . كمـا أنـه يحمـي الـبشرة مـن الإجهـاد التأكسـدي، بينمـا يغـذي الـبشرة بشـكل مكثـف ويساعدها على الاحتفـاظ بالرطوبـة لـفترة أطـول.



Facial Massage Roller 18

Roller



Reduces Puffiness & Wrinkles

يقلل من الانتفاخ والتجاعيد



Reduces Puffy Eyes & Dark Circles

يقلل من انتفاخ العيون دوائر مظلمة



Helps Skin Absorb Serums & Creams

يساعد على امتصاص البشرة السيروم والكريمات



Improves Lymphatic Drainage

يحسن تصريف الجهاز الليمفاوي يقلل من انتفاخ العيون والهالات



Brightens Complexion & Reduces Fine Lines

يضيء البشرة ويقلل الخطوط الدقيقة



Promotes Circulation & Evens Skin Tone

يعزز الدورة الدموية يوحد لون البشرة





urizing...Nourshing... Soothing... DOGV BUTTET **Cocoa Butter & Olive Oil & Jojoba Oil & Vitamin E 22

Body Butter

Body Butter

Body Butter with a unique formula of Shea Butter and Cocoa Butter with Jojoba Oil, Olive Oil, and Vitamin E; To give your skin complete nourishment and superior protection, rich in vitamins and minerals that give the skin softness and vitality. Suitable for dry skin. Give your skin the hydration, vitality and freshness it deserves.

زبدة الجسم

بتركيبـة فريـدة مـن زبـدة الشـيا وزبـدة الـكاكاو مـع زيـت الجوجوبـا وزيـت الزيتـون وفيتـامين E؛ لتعطـي بشرتـك الغـذاء المتكامـل والحمايـة الفائقـة، غنـي بالفيتامينـات والمعـادن التـي تكسـب الـبشرة النعومـة والحيويـة. مناسـب للـبشرة الجافـة. امنحـي بشرتـك الترطيب والحيويـة والنضـارة التـي تسـتحقينها.



Body Lotion Vitemine (E), Sesame Oil 250g (8.8 fl.oz)

Body Lotion

Body Lotion

Moisturizing body cream. Its rich formula nourishes the body and protects it from dehydration due to external factors, giving a unique feeling of comfort and softness.

كريم مرطب للجسم

بفضل تركيبته الغنية يعمل على تغذية الجسم ويع<mark>مل</mark> على حمايته من الجفاف بفعل العوامل الخارجية، فيمنح شعورا فريدا من الراحة والنعومة.



Treat Hand Cream Olive oil, Vitemine (E), Jojoba Oil 250g (8.8 fl.oz)

Hand Cream

Hand Cream

Moisturizing and nourishing hand and nail cream. Its rich formula nourishes and moisturizes the skin of dry hands that are damaged by harmful environmental and chemical factors, protects against cracking and inflammation of the skin, and calms the itching that accompanies it, giving a unique feeling of comfort and softness.

كريم مرطب ومغذي لليدين والأظافر. بفضل تركيبته الغنية يعمل على تغذية وترطيب بشرة اليدين الجافة والمتضررة من العوامل البيئية والكيميائية الضارة، والحماية من تشقق الجلد والتهابه وتهدئة الحكة المصاحبة له، فيمنح شعورا فريدا من الراحة والنعومة.



Nails CleanerNails Condistioner With Vitamin E & Parfume 28

Nail Polish Remover

Nail Polish Remover

Gentle and effective formula to keep your nails healthy and clean without leaving any trace of nail polish. Removes all types of nail polish, even the toughest.

تركيبـة لطيفـة وفعالـة للحفـاظ علـى أظافـرك صحيـة ونظيفـة دون أن تترك أي أثـر لـطلاء الأظافـر. يزيـل جميـع أنـواع طلاء الاظافـر حتـى الأكثر صعوبـة منهـا.





DRY BRUSHING

- Circulation Boost
- Stimulation
- Reduces Cellulite
- Exfoliation
- Lymphatic Support Detoxification
- Cleans Out Pores
- تعزيز الدورة الدموية
 - ۰ تنشیط
- يقلل من السيلوليت
 - ۰ تقشیر
- إزالة السموم من الدعم اللمفاوي
 - ٠ ينظف المسام







Clarifying Foam Face Wash

Clarifying Foam Face Wash

Foaming face wash for oily and combination skin. It contains SALICYLIC ACID and WITCH HAZEL water extract that clean the skin, remove impurities, get rid of oils, and narrow large pores, making the skin perfectly vibrant and balanced.

غسول الوجه الرغوي للبشرة الدهنية و المختلطة. يحتوي على مادتي SALICYLIC ACID و الخلاصة المائية WITCH HAZEL اللتـان تعـملان على تنظيـف الـبشرة و إزالة الشـوائب منهـا و التخلـص مـن الزيـوت و تضيـق المسـامات الواسـعة ممـا تجعـل البشرة حيوية و متزنـة تمامـا.





Gentle Deep Cleansing Hydrating Face Wash

Gentle Deep Cleansing Hydrating Face Wash

An effective foaming face wash for dry and sensitive skin. It not only removes dirt but also moisturizes your skin. It contains hyaluronic acid and hibiscus sabderiffa extract that moisturize dry skin and restore your skins' protective barrier to lock in moisture. It also contains lactic acid, which helps to restore the skin and get rid of dark spots and minor effects on them

غسول الوجه الرغوي الفعال للبشرة الجافة و الحساسة. لا يزيل الأوساخ فحسب، بل يرطب بشرتك أيضًا. يحتوي على حمض الهيالورونيك وخلاصة الكركديه اللتان تعملان على ترطيب البشرة الجافة و تعيدان حاجز بشرتك الواقي لحبس الرطوبة. كما يحتوي على حمض اللبن الذي يساعد على ترميم البشرة والتخلص من البقع الداكنة والآثار البسيطة عليها





Whitening Intimate Foaming Wash

Whitening Intimate Foaming Wash

A whitening intimate foaming lotion designed for everyday hygiene. Its formula with B-WHITE lightens dark skin. It also contains hyaluronic acid and vitamin C that give the skin vitality and super smoothness and maintain the important pH of sensitive areas.

غسول رغوي لإزالة التصبغ وتبييض المناطق الحساسة المصمم للنظافة اليومية. تعمــل تركيبتــه المتكونــة مــن مــادة B-WHITE على تفتيــح الـبشرة الداكنــة. كمــا وتحتــوي علــى حمــض الهايلورونيــك و فيتــامين C اللـــذان يعطيــان الــبشرة الحيويــة والنعومــة الفائقــة و الحفــاظ علــى درجــة الحموضــة المهمــة للمناطــق الحساســة.



LOVINA Hand Cream Olive Oil, Jojoba Oil, Vitamin () 125 g (4.4 fl.oz) 40

Hand Cream

Hand Cream

Hand cream from Lovina Care. Intensively moisturizes and nourishes your hands. Helps reduce the harmful effects of climatic conditions, smooth and lively appearance. As in correcting the appearance of lines that appear in the signs of aging, to protect against ultraviolet rays.

كريم اليدين من لوفينا كير. يرطب ويغذي يديك بشكل مكثف. و يساعد على تقليل الآثار الضارة للظروف المناخية ، المظهر السلس والحيوي. كما يساهم في تصحيح مظهـر الخطـوط مـن خلال محاربة علامـات الشـيخوخة ، للحمايـة مـن الآثـار الضارة للأشـعة فـوق البنفسجية.



Cream Foot Heals, Relieves and epairs Extremely Dry, Cracked Fe 125 g (4.4 fl.oz) 42

Foot Cream

Foot Cream

Foot cream from Lovina Care. Intensively moisturizes and nourishes your feet. Helps reduce the harmful effects of climatic conditions, smooth and lively appearance. As in correcting the appearance of lines that appear in the signs of aging, to protect against ultraviolet rays.

كريم القدم المغذي المصنوع من زبوت جوز الهند الذي يخفف الجفاف ويشفي الجلد المتشقق والمتشقق. بتركيبة طبيعية مضادة للأكسدة ، يزيد الاستخدام المنتظم من مرونة الجلد لإصلاح الكعب المتشقق. ممـزوج بزبدة الشيا التي تتغلغـل بعمـق وتساعد على تنعيـم الكعـبين الجـاف والخشـن والجلـد القاسي





Balancing Micellar Cleansing Water

Balancing Micellar Cleansing Water

Micellar cleansing water gently removes make-up and impurities, and helps regulate skin cells. It also soothes the skin and makes it feel fresh and comfortable.

ماء منظف ميسيلاريزيـل المكيـاج والشـوائب بلطـف ، ويسـاعد على تنظيـم خلايـا البشرة. كمـا يعمـل علـى تهدئـة الـبشرة ويجعلهـا تشـعر بالانتعـاش و الراحـة.



Lovina CARE Lovina Lovina BODY **SPLASH** 3ODY BODY With Pompa Black SPLASH SPLASH Vith Fresh With ruits Scent Good Girl Perfume

Body Splash

Body Splash

The body freshener has a refreshing scent that gives your body a beautiful, long-lasting scent at the same time. In addition, it helps moisturize the skin and give it a soft texture.

معطر الجسم برائحته المنعشة الذي يمنح جسمك رائحة جميلة تدوم طويلا في الوقت نفسه. إلى جانب ذلك فإنه يساعد في ترطيب الجلد و منحه ملمس ناعم.



Private Label Service

To those who aspire to create a private label brand, our team will guide you from the beginning and follow up with every detail you need to reach your dream brand and achieve your vision. We commit to high quality and credibility.

خدمة العلامة التجارية الخاصة

لكل من يطمح لإنشاء علامة تجارية خاصة به، فريقنا سيرشدك من البداية ويتابع كل تفصيل تحتاجه لتنشئ علامتك كما تتخيلها ويحقق رؤيتك. نلتزم بالجودة العالية والمصداقية.

